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Namens onze eenmansbedrijven, resp. MaSerena  en  Zweepslag ,  wil ik gaarne pleiten voor een 
matiging aangaande de uitbreiding van digitale netwerken en een sterke vermindering van mobiele, 
draadloze  communicatie en een verschuiving naar meer aandacht en eventuele verbeteringen aan de 
vaste , bekabelde netwerken.
Wij hebben absoluut geen behoefte aan meer en uitgebreide mobiele communicatie met nog meer 
frequenties en meer en hogere breedtebanden.  Al onze communicatie alsmede informatie vergaring en 
deling ( via internet en telefoon) verloopt via de kabel en dat voldoet uitstekend.
Het is ronduit ridicuul dat 95% dekking van mobiele netwerken nog niet genoeg zou zijn! Er zijn nu al 
nergens in Nederland plekken in Nederland waar je vrij van straling door mobiele netwerken kunt 
wonen.  Volgens art. 1 van de grondwet heb ik het recht om in een gezonde omgeving te wonen.
       Uit zeer vele internationale studies blijkt dat straing van electroMagnetische velden door mobiele 
communicatie op langere termijn zeer schadelijk is voor de gezondheid. In allerlei onderzoeken blijkt 
overduidelijk het verband tussen deze straling ( UMTS, Wifi, Mobiele telefoons, DECT, enz) en 
defecten en ziekten als duizeligheid, hoofdpijnen, aantasting van imuunsysteem en diverse soorten 
kanker. Onlangs nog, uit studies in USA en Italië , blijkt bewezen het vergrote aantal en het vergrote 
soorten kanker bij langdurige studies van stralingsbelasting van G2 en G3 netwerkfrequenties, laat 
staan als er nog meer frequenties en hogere sterkten bij komt. (G4 en G5)
        De “moderne”mensen zijn nu al zo gestresst door de snelle Multi-media en het sociale internet 
verkeer; Mensen hebben nu al geen tijd voor normale  directe intermenselijke contacten. De tijd op 
facebook, Instagram, What’s app’s  en andere openbare of groeps media is reeds dagvullend en 
verslavend voor veel mensen. Waarom  dan in godsnaam nog meer en sneller internet?
Er worden ook in Nederland steeds meer mensen electro-gevoelig en ziek door de voortdurende 
overbelasting van zoveel kleine, maar continu straling uitzendeden communicatie middelen. Juist het 
probleem van de zich stapelende bronnen om ons heen is  zo gevaarlijk. In ons eigen huis zijn al 25 
Wifi bronnen te meten van al onze buren; Daarenboven wonen wij +/- 150 m van een grote flat met 
minstens 6 grote UMTS masten die voortdurend zenden. En dan wil de gemeente ook nog op elke 
hoek een Wifi spot plaatsen, op elke lantarenpaal en op elke vuilniscontainer een zender die continu 
informatie uitzend, plus gevorderde plannen om een proeftraject voor zelfbesturende auto’s met 
zenders en ontvangers in de auto’s en op de wegen;  Hoe ziek willen wij worden?? 
Hoe ziek moeten de mensen worden voordat dit doordringt bij de overheden? Gaat dit hetzelfde traject 
als het roken van sigaretten, Asbest, radio activiteit, pesticiden, Softenon….. enz; moeten er echt weer 
eerst nog meer doden vallen? In Duitsland is een groep oud-militairen (zo’n 800 man) bezig met een 
rechtszaak tegen hun militaire oud-werkgevers, omdat blijkt, nadat zij jaren gewerkt te hebben met 
radar installaties, nu in meer dan 50% van al deze mensen kanker geconstateerd is en inmiddels al 
velen zijn overleden.
      Natuurlijk zijn de telecom maatschappijen, zoals KPN, Ziggo, T-Mobile voorstanders voor uitrol 
van G4 en G5 omdat zij daarmee hun eigen belang dienen, maar zeker  niet het algemeen belang. 
Het zou, gezien bovenstaande argumenten, van een gezondere visie blijken, als meer nadruk gelegd 
wordt op verbetering van de vaste netwerken! 
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